Dear Mr van Gellen,

Thank you for your order, No. HU14449 which we received today. Unfortunately, we do not feel that we can offer the trade discounts which you have asked for, viz. 35 per cent as we only allow a 25 per cent trade discount to all our customers regardless of the quantity they buy.

Our prices are extremely competitive and it would not be worthwhile supplying on the allowance you have asked for. Therefore, in this instance, I regret that we have to turn down your order.

Yours sincerely,

D. York
Уважаемый мистер Ван Гелен,

Благодарим вас за заказ №14449, который мы получили сегодня. К сожалению, мы никак не можем предложить вам как розничному торговцу скидку в размере 35%, как вы просили, поскольку 25% - это размер скидки, которую мы можем позволить  для всех наших клиентов, вне зависимости от объема их заказа.

У нас очень выгодные цены по сравнению с конкурентами, и нам будет невыгодно  осуществлять поставки с запрашиваемой вами скидкой. Тем не менее, мне жаль, что на этот раз нам придется отклонить ваш заказ.

Искренне ваш,

Д. Йорк

